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To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From:

Sent: Thur 4/30/2020 2571 8 PM

Subject: RE: VWS vraag over mondkapjes..

Received: Thur 4/30/2020 2:57:18 PM

Dank voor je snelle reactie. Ik zet dit vast door met de vraag of dit voldoende is of dat ze meer info willen.

Groet,

5.1.2e

van:ICSE<BESEDM@ minvws.ni>
Verzonden: donderdag 30 april 2020 16:42

Aan: 5.1.2e @minszw.nl>

CC: 5.1.2e ) < @minvws.nl>

Onderwerp: RE: VWS vraag over mondkapjes..

EE
Dit zijn de officiéle, huidige richtlijnen van het RIVM daarover (die uiteraard wel continu in ontwikkeling zijn, zoals alle richtlijnen

nu):

https: //www.rivm.nl/coronavirus-covid-19/informatie-voor-professionals/herverwerken-medische-materialen

Uitgangspunt volgens die richtlijnen is dat herverwerken/hergebruiken een laatste redmiddel is bij tekorten. De organisatie die

hergebruikt is in dat geval ook verantwoordelijk (want wordt gezien als producent).

Kun jij daar mee uit de voeten?

Mocht je meer info nodig hebben, laat het dan even weten. Dan zet ik de vraag hier uit (heb zo 1, 2, 3 geen contactpersoon die

hierover gaat).

Groet,

Verzonden: donderdag 30 april 2020 15:05

aan:IEEBEEN- ins.
Onderwerp: VWS vraag over mondkapjes..

Ik heb een VWS vraag die niet direct gerelateerd is aan onderwerpen waar jij je mee bezig houdt, maar wellicht weet je eventueel

wel info tevoorschijn te toveren.

Mijn SG heeft een bilateraal gesprek gevoerd met iemand van het corona team in

5.1.2a

Ik weet niet of daar in NL al goede oplossingen voor zijn. Weet jij (of kan je wellicht navragen binnen VWS) of daar informatie over

beschikbaar is, welke we eventueel kunnen delen met [EEN
mondkapjes...

Dus iets over de productie en eventueel hergebruik van NLe

Groet,


